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Dato: 2025-05-22 

Deltagere:  Lotte, Mette H., Sanne (til kl. 20), Mathilde (telefon), Mette E., Monika (til kl. 20), Luna, 

Cecilie (til kl. 20), Helle (fra kl. 19:30), Janne 

Fraværende:   

Referent: Janne 

1. Kort info fra formand: 

1.1. Ref. fra møde med DRF 

Mette H og Lotte deltog i møde med DRF omkring brug af heste i ridesport.  

DRF arbejder på højtryk på at komme med ny strategi 

Det vedrører hestevelfærd. Dyre Etisk råd har været meget utålmodige med ændringer og strategi. 

 

DRF søgte at få arbejdsro i 2025, men det var for lang tid. Så nu er det bestemt at der til efteråret 

2025 skal foreligge nyt fra DRF.  

Kører i to spor: 

• Sanktioner ved sager 

• Nye tiltag mht. hestevelfærd, som skal belønnes for det i sporten (både spring og dressur) 

 

Forskellige uddannelser med henblik på hestevelfærd og læring hos både unge og ældre. 

Vigtigt at hele værdikæden er gennemsyret med samme retningslinjer, så hele ridesporten tænker 

og handler ens. 

 

1.2. Status Bestyrelsestøj og hjælpertøj 

God kvalitet hos SVS værktøj og godt tilbud på trykket 

Når først tryk-skabelon er lavet, er det begrænset for hvad det koster for at lave flere tryk. 

Kasketter kommer til at koste 10 optjente hjælpertimer 

T-shirts kommer til at koste 10 optjente hjælpertimer 

Hoodie kommer til at koste 25 hjælpertimer 

 

Hjælpere, som ikke er med i klubben, må forære pointene videre til en anden eller anvende dem til 

hjælpertøj. 

 

1.3. Status reparation af Fibernet til dommertårnene 

Klubben er WAOO kunder, som har ansvaret ind til boksen. Derfra er klubbens ansvar.  

KA-Net blev kontaktet, som ville se om de kunne hjælpe.  

Fiber er den rigtige løsning, da du ikke mister noget fra A til B.  

Det vil tage 1-2 arbejdsdage at få det genoprettet og nyt fiber (anslået til 10-20.000 kr.). 

Håber forsikringen dækker. 

 

1.4. Info om strømsvigt 

Strømsvigt i klubben og fået elektriker ud, som tjekket 

Udstyr kan være ødelagt af at der har været højspænding, så alt skal tjekkes for om det virker. 

Der er mere udstyr, hvor ledningen er taget ud af stikkontakt, så de ting er reddet.  
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1.5. Hygiejnebevis til kiosk 

Mariette tager hygiejnebevis og kan lave sidemandsoplæring til dem, der skal håndtere fødevarer i 

klubben. 

 

1.6. Børneattester 

Alle i bestyrelsen får lavet attest 

Der følges op på dem, der holder kursus mht. børneattester  

 

2. Evaluering af D-stævnet i spring (d. 17.-18.maj 2025) 

2.1. Hvad fungerede godt 

Der er kommet ros, at der var dejlig stemning, god afvikling osv. 

Klargøringen var gået godt. 

Tavle med alle opgaver, som kan streges ud efterhånden som de blev lavet.  

Fint med klargøring over flere dage, så flere kan deltage. 

 

Input fra bestyrelsen:  

Glade mennesker 

Generelt godt stævne med god stemning 

 

2.2. Hvad kan vi gøre endnu bedre 

Der var blandede oplevelser med banebyggeren. 

Banebyggeren var svær at få opgaver fra. 

Ret dårlige linjer til springene og rykket rundt på springene flere gange. 

 

Forsøge at lave ”jobkort” for nemt at få lavet opgaverne. 

Vigtigt at sørge for at der er opgaver til dem, der har skrevet sig på hjælpelisten. Således at de 

føler, at de reelt gør en forskel.  

 

2.3. Sikkerhed 

I forhold til næste stævne skal der laves en afskærmning ml. spring/dressurbane og publikum. 

Hjælpere på springbanen skal være min. 15 år. og det anbefales at anvende hjelm. 

Præmieoverrækkelse udenfor banen med trækker. Og rosetten gives til trækker. 

B0-klasser får rosetter ved sekretariatet/udestuen og ikke ved banen af sikkerhedsmæssige 

årsager. 

 

3. Planlægning af D/C-stævnet i spring med Indv.D4 mesterskaber og Nordvest Box Cup, 7.-8. juni,  

C-stævne i spring 

3.1. Noter fra for-planlægning, fra sidste møde (1. maj 2025) 

 

3.2. Hvem fra bestyrelsen deltager? 

3.2.1. Klargøring: 

Både torsdag (Ansvar: Luna, mad: Mette H.) og fredag (Ansvar: Cecilie/Annette, mad: Mette H.) 
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3.2.2.  Stævnet 

Sekretariat: Uffe og Janne (læres op af Uffe) 

Kiosk: Mette E. lørdag – Mariette og Helle er der selv søndag. 

Banepleje: Christian og Claus 

Bane: Forventer en masse hjælpere fra klubben. Status ser fornuftigt ud. 

 

4. Økonomi, kort status 

Det ser fornuftigt ud.  

Budgettet er p.t. i plus. 

Og er fortrøstningsfuld hvis der ikke kommer flere uforudsete udgifter. 

 

5. Vi har fået tilbud om køb af brugt dressurhegn 20 x 60 m 

Klubben er blevet tilbudt at købe Ertebjergs dressurhegn, som der blev lånt til championatet. 

Pga. for mange udgifter p.t., siger klubben nej tak. Men klubben er bestemt ikke uinteresseret, hvis de 

ikke er solgt senere på året. 

 

6. Salg af militaryspring og øvrigt 

Generelt oprydning af ekstra bogstaver og diverse sager i redskabsrummet, som kan ryddes op (Mette 

H. er tovholder) 

Det giver mening at sætte til salg, da de ikke anvendes og pladsen er ikke til det. Haslev er interesseret, 

men er også ok med, at vi sætter til salg, da de gerne vil se spring før køb, og ikke har mulighed for at 

komme forbi os pt. (Luna sætter til salg) 

 

7. Ansøgning til kommunen.  

Aftalt v. sidste møde at søge springstøtter til opvarmningsbanen. Skal der søges til andet? 

Stolper til hegn, alu. springstøtter med højdemarkering (16 stk.), vaske-tørremaskine til viskestykker, 

karklude, håndklæder. 

 

8. Klubmesterskabsregler 

I år gøres som de andre år. 

Der skal findes en dato til workshop for bestyrelsen for nyt set-up (efterår efter stævnesæsonen).  

 

9. Eventuelt 

Drøftelse af alternative løsninger for baner. 

Undersøger hvad det koster at forlænge bane 3 til 20x60 m med mindst mulig gene for 

opvarmningsbanen. 
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Undersøger hvad det koster at nivellere bane 2 

Vandingsanlægget på bane 1 skal ombygges for at få større tryk, så der kan vandes ensartet. For banen 

kan ikke anvendes, hvis den er for tør. 


